

A major overhaul of the Jean-Marc Salomon Observatory (Planète Sciences - IAU199) and the creation of a volunteer organization dedicated to promote citizen science is offering new opportunities to conduct pro-am collaborations. The "Comité de Promotion Scientifique" or CPS, comprised of 18 members, including some professionals in the field of astronomy, is ready to offer the enhanced capabilities of Buthiers' 600mm telescope to conduct missions in the field of photometry and spectroscopy.

Une refonte majeure de l'Observatoire Jean-Marc Salomon (Planète Sciences - IAU199) et la création d'une organisation bénévole dédiée à la promotion des sciences participatives, offrent de nouvelles opportunités pour mener des collaborations pro-am. Le "Comité de Promotion Scientifique" ou CPS, composé de 18 membres, dont certains professionnels dans le domaine de l'astronomie, est prêt à offrir les nouvelles capacités améliorées du télescope de 600 mm de Buthiers pour mener des missions dans le domaine de la photométrie et de la spectroscopie.